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Herindeling 

Het is vijf jaar geleden dat de gemeente Horst aan de Maas werd gevormd. 

In welke mate ben je het (on) eens met deze stellingen? 
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1.1 `Ik voel me betrokken bij de gemeente Horst aan 
de Maas` 
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1.2 `Horst aan de Maas vormt één gemeente` 
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Toelichting: 

1 De dorpen worden vergeten  en horst krijgt alles 

1 Horst aan de Maas vormt een gemeente, wordt nog niet door iedereen in praktijk gebracht. 

1 Horst kijkt meer naar zijn eigen kern dan naar andere, daar Sevenum groot is gaat het daar ook nog 
maar andere kernen blijven ver achter in kwaliteit. Denk aan wegen, groenstroken...  

1 Maakt mij niets uit bij wie we horen, niet veel met gemeente te maken, alleen de 
basisvoorzieningen, zoals paspoort etc. 

2 Als de gemeente iets belangrijks behandeld en wil laat het vaak  een, niet onafhankelijk, onderzoek 
doen. Er word op een Ivo Opstelten manier naar de burgers geluisterd, en laat aan de burger weten 
dat het volgens het onderzoek toch op de manier moet die de gemeente wil.  Ps. Ivo heeft t 
uiteindelijk niet gered! 

2 Als wij ons huis verkocht hebben zullen we zeker naar Venray terug gaan! 

3% 12% 

16% 

46% 

22% 

1% 
0%

5%

10%

15%

20%

25%

30%

35%

40%

45%

50%

Zeer mee
oneens

Mee oneens Neutraal Mee eens Zeer mee eens Weet niet

1.3 `Ik voel me een inwoner van Horst aan de Maas` 
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1.4 `De herindeling heeft ons alle goeds gebracht` 
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2 Grubbenvorst is een eigen gemeente geweest er gaat nu teveel geld en dan bedoel ik alle zaken die 
rondom ons dorp staan te gebeuren naar horst .gr`vorst heeft te weinig profijt hiervan 

2 Heb her idee dat alleen Horst veel goeds heeft gebracht. 

2 Het dorp dat het meeste geprofiteerd heeft van de samenvoeringen is :  Horst. De dorpen hangen er 
maar wat bij. Er zou wat minder geld uitgegeven moeten worden aan de verfraaing van het centrum 
van Horst en méér aan de leefbaarheid/veiligheid/verzorging groen etc. van de dorpen.  

2 Ik ben geen voorstander van groot. natuurlijk zijn er goede dingen na de fusie gebeurt. maar dit had 
ook gekund zonder de fusie. kleinere gemeentes is meer sociale controle.   ik heb sterk het gevoel 
dat alles naar horst gaat. en dat was nooit gebeurt toen de gemeente sevenum nog bestond 

2 Ik vind dat de gemeente te groot geworden is, meer afstand van de burger tot de 
gemeentebestuurders, jammer!! 

2 Leefbaarheid van kleine kernen staat niet op de agenda van de gemeente. Er zijn te veel 
acties/bewegingen gaande die verregaande centralisering van voorzieningen en verenigingen in de 
kern horst en anders de grotere andere kernen. De kleinere dorpen worden uitgehold en niet 
geholpen om leefbaarheid in stand te houden.  

2 Op zichzelf is er niets mis met de herindeling, echter de centrumgemeente profiteert daar het 
meeste van. Toen ik in Evertsoord woonde ging alles naar Sevenum, zo zal het straks ook wel 
worden met centrumdorp Horst. Alle peilen worden dan gericht op de centrumgemeente.  

2 Samenvoeging had niet gemoeten. Kijk eens naar de terugloop van de belangrijke voorzieningen, 
zoals bibliotheken in Sevenum en Grubbenvorst.  Kleinere gemeentes staan dichter bij de burger en 
dat is belangrijker dan dat grotere gemeentes beter te manipuleren zijn door provincie en rijk. 

2 Vijf jaar Horst aan de Maas: Materieel bijna net zoveel schade als vijf jaar Duitse bezetting.... 

3 Als inwoner van Sevenum zie ik vooral de nadelen van de herindeling, bv: vuilnisbakken weg en de 
bakken die er staan lopen over. schoonmaak van straten en pleinen zijn niet meer wat het geweest 
is, en het waterornament op het `Gemeentehuisplein` staat al een jaar droog. 

3 Bestuurlijk zal het één gemeente zijn, persoonlijk voel ik mij een inwoner van Horst  en niet aan 
Horst aan de Maas. Woon in Horst en heb niet zoveel met bepaalde andere kerkdorpen omdat ik 
daar zelden/nooit kom.  

3 Er zullen zeker posten zijn die door de herindeling efficenter zijn . maar er zijn ook negatieven 
kanten aan ,zo zijn de kosten beslist niet lager geworden maar worden nu anders benoemd .ik vindt 
ook dat er wel wat werk blijft liggen in de buurt gemeentes ,terwijl in Horst veel geld verslonden 
wordt. 

3 Het dorp Horst denkt alleen aan zich zelf en niet aan de kleine kernen. 

3 Ik vind dat de gemeente zich wat harder moet inzetten voor voorzieningen in de kleine kernen ! 

3 Ik voel me nog steeds een inwoner van Sevenum, niet van Horst aan de Maas. 

3 Ik voel me nog steeds inwoner van mijn oude gemeente van voor de herindeling. 

3 Ik zie  dat de gemeente veel investeert in Horst opzich, andere kerkdorpen krijgen in mijn opzicht 
minder. Ook grote evenementen worden richting horst verhuist. Das Jammer. Kerkdorpen moeten 
leefbaar blijven en moeten hun eigen ik houden 

3 Veel geld gaat naar Horst (centrum). Sommige kernen blijven buiten schot. Lijkt mij niet de 
bedoeling van een gemeente. 

3 Veel positieve veranderingen en veel activiteiten. Prima 

3 Voor de kleine kernen toch minder, kijk maar er verdwijnt steeds meer uit de kleinere kernen 

3 Wat er gaande is dat Horst alles naar haar toe wil halen en de kleine kernen uitgemolken worden. 
De leefbaarheid in de dorpen gaat hierdoor kapot. 

4 Alle goeds" niet. In de gemeente Sevenum was alles namelijk erg goed geregeld (groenvoorziening, 
strooien bij gladheid etc). Horst aan de maas kan daar niet aan tippen. " 

4 Als ik naar dorpen kijk die bij Venray horen ben ik blij dat Swolgen bij Horst aan de Maas hoort . 

4 Broekhuizen is net als Griendtsveen een toeristisch dorp . Maar al het geld voor toerisme verdwijnt 
naar het centrum van Horst. De stankoverlast via het riool is nog steeds niet opgelost en de 
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maaskeien liggen er belabberd bij 

4 De herindeling heeft niet alleen goeds gebracht, maar dat is inherent aan gemeentelijke indelingen. 
Uiteindelijk gaat het om het totaalbeeld en dat is verbeterd.     

4 Dit is een heel ander verhaal dan de kerk Hier hebben we zelf voor gekozen En heeft niet een 
persoon het voor het zeggen  wat wel het geval is als we bij cluster Horst komen  zie boven. 

4 Een herindeling brengt natuurlijk ook nadelen met zich mee, dat is duidelijk. Maar hopelijk wegen 
de voordelen toch het zwaarste. 

4 Het blijft belangrijk voor het gemeentebestuur oog te blijven hebben voor de kleine dorpen. 

4 Het is toch eerst Horst en dan de andere dorpen. Is jammer, maar zal wel nooit anders worden. 

4 Hoe groter een gemeente (of bijvoorbeeld school) hoe minder aandacht voor het individu, ik vind 
dat een slechte zaak.  

4 Horst is de centrale kern. Maar daarnaast zijn, mede door de afstanden onderling, toch echte 
dorpen. Ik woon in een maasdorp, winkel in Horst maar kom zelden in de peeldorpen en heb daar 
weinig mee. Andersom zal het precies hetzelfde zijn. 

4 I.pl.v. dat de afstand tussen burger en ambtenaar kleiner zou worden (was argument) is dit beslist 
niet zo. Dit komt mede door de houding van mensen die op het gemeentehuis werken die niet in 
dienst van de burger" in het denkhoofd hebben staan" 

4 Ik heb het gevoel dat in gemeente horst aan de maas alleen horst telt. 

4 Ik vind, sinds we bij horst horen, dat al het geld naar het dorp horst gaat. het centrum opgeknapt, 
dat hondje, wat een waterverspilling, fonteinen. een lantaarnpaal in het buitengebied van tienray 
kan er niet vanaf. we hebben er 1 die vaak niet brandt 

4 Ik voel me nog altijd meer een inwoner van grubbenvorst dan van horst aan de maas. 

4 Ik voel me wel betrokken maar heb niet het idee dat het een gemeente is, wel in naam maar de 
inwoners van horst vinden dat de kerkdorpen er maar wat bijhoren en zijzelf bepalen wat voor hen 
goed is. 

4 Ik woon hier pas tweeëneenhalfjaar, dus ik ken de oude toestand niet. Ik vind wel dat heel kleine 
gemeenten niet meer zijn opgewassen tegen alle extra taken die ze van het rijk hebben gekregen 

4 Ik woon in Horst en voel me ook echt een inwoner van Horst. het `aan de Maas` gedeelte....tsja.... 

4 Je blijft een inwoner van het dorp waar je woont, ook al is het een gemeente. Voel mij happy in mijn 
eigen dorp. 

4 Niet alle dorpen worden gelijk behandeld. 

4 Woon hier nog maar pas kan dus niet over alles oordelen 

5 De veelvormigheid en diversiteit in de gemeente spreekt me erg aan; meer dan ieder in zijn eigen 
kokertje  

5 Er wordt te veel in Horst centrum georganiseerd waarbij men de andere activiteiten rekening houdt. 

5 Het is prettig wonen in onze gemeente. En de nieuwe dorpen tellen ook mee. 

5 Niet alle goeds: Rond `t Witveld: Megavarkensstallen, 1.3 miljoen kippen, verplichte 
samenvoegingen verenigingen met dorpen. Huren van gemeentelijke voorzieningen blijven maar 
stijgen;  Maar al met al ziet ons dorp er goed uit! Gem.Belastingen niet te hoog. (Gr`vorst) 

5 Veel dingen gebeuren en zijn nu in Horst. Ik voel mij erg achtergesteld met verschillende dingen. 
Waarom geen fatsoenlijke Bieb in Sevenum? Was toch een centraal ontmoetingspunt!!! Gebouw ligt 
nu doelloos leeg!!! Waarom alle mooie bloembakken weg? Behalve in Horst!!! Zo kan ik nog wel ff 
doorgaan. Ik denk er niet alleen zo over!!!! Veel mensen zijn boos over die dingen. 

5 12.2 Horst aan de Maas is nog lang niet èèn gemeente. Horst wordt nog altijd voor getrokken ten 
opzichte van de ander gemeentes. 12.3 Ik voel me inwoner van Sevenum en niet van Horst aan de 
Maas. 12.4 alle goeds is het niet maar slechter zijn we er in Sevenum ook niet van geworden 

 

 


